
P R O T O K Ó  Ł   Nr XXXI / 2005 
 

obrad XXXI sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu  29  grudnia  2005  roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 18 radnych, tj .85,7%. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1.   Elżbieta Derendal 
2. Sławomir Odrobiński 
3. Grzegorz Więcek  
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 

 
Porządek obrad 

 

  1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 
  4. Przyjęcie protokołu z  XXX sesji Rady Miejskiej. 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym.                
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,  
      zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
  7. Interpelacje i zapytania radnych. 
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów. 
  9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka Sportu i Rekreacji  
            na 2006 rok (nr 220/2005), 

b) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Miasta i Gminy         
Ostrzeszów na 2006 rok (nr 218/2005), 

      c)   zmiany w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok (nr 222/2005), 
d) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 rok, 
e) udzielenia z budżetu miasta i gminy Ostrzeszów pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrzeszowskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa oraz zawarcia porozumienia 
(nr 223/2004), 

      f)   budowy chodnika w m. Rogaszyce (nr 224/2005).  
10. Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2006 rok, 
11. Oświadczenie w sprawie kontraktów na usługi na 2006 rok (nr 227/2005), 
12. Informacja o wydanych decyzjach Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów w przedmiocie  
      ustalenia jednorazowych opłat, wynikających ze zmiany  miejscowego planu  
      zagospodarowania przestrzennego i zbycia nieruchomości położonych w obrębie terenów  
      objętych zmianą. 
13  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji. 
14. Sprawy różne i informacje. 
15. Zakończenie. 
      

 
Do punktu 1-go   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXXI sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
 
Do punktu 2-go    Przedstawienie porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 
  

 



Do punktu 3-go    Wybór Sekretarza obrad XXXI sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Zygmunt Ostrowicz.  
                         Radny Zygmunt Ostrowicz wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (17 głosów „za”) wybrała radnego Zygmunta  
                         Ostrowicza Sekretarzem obrad XXXI sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do punktu 4-go    Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej 
                        Radny Henryk Mackanić w imieniu nieobecnego radnego Sławomira  
                        Odrobińskiego – Sekretarza obrad XXX sesji Rady Miejskiej  
                        przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji  
                         bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (17 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do punktu 5-go   Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 6-go   Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                         Powyższą informację złożył Burmistrz Miasta i Gminy. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 7-go   Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Zygmunt Lizakowski wniósł o dobre oznakowanie skrzyżowania –  
                         pierwszego zjazdu (jadąc w kierunku Kępna z drogi nr 11 do miejscowości  
                         Koch łowy, na którym omal nie doszło do tragedii podczas skręcania  
                         autobusu z dziećmi. Ze względu na małą widoczność zjazdu spowodowaną  
                         bliskością zakrętu proponuje ustawienie po obu stronach drogi stosownych  
                         pionowych znaków drogowych sygnalizujących ten niebezpieczny zjazd. 
                         Radny Ryszard Szymański powołując się na artykuł zamieszczony - 
                         w ,,Czasie Ostrzeszowskim” z dnia 9 grudnia 2005 roku dotyczący problemów  
                         s łużby zdrowia w zakresie kontraktacji usług medycznych na rok 2006 
                         w szczególności proponowanych niskich cen kontraktów na prowadzenie 
                         poszczególnych oddzia łów szpitalnych i odrzucenie szeregu ofert placówek  

- przychodni świadczących  specjalistyczne usługi medyczne – zapytał, czy  
od tego czasu nastąpiły korzystne rozwiązania i czy umowy kontraktacyjne są 
podpisywane na chwilę obecną.  

                         Zapyta ł czy w związku interpelacją złożoną na XXVII sesji Rady Miejskiej  
                         w sprawie usprawnienia płynności ruchu na skrzyżowaniu ulic Zamkowej,  
                         Armii Krajowej   i Gorgolewskiego  (wprowadzenie trzech pasów ruchu) zostały  
                         podjęte rozmowy pomiędzy zarządcami tych dróg i jakie są tego efekty. 
                         Zapyta ł, czy w zawartych umowach na odśnieżanie ulic (zgarnianie śniegu) 
                         umieszczono klauzulę o konieczności jego wywożenia przynajmniej                                   
                         z newralgicznych części miasta (rynek, ulice obciążone dużym ruchem).  
                         Lech Janicki – Starostwa Ostrzeszowski wyjaśnił,  że: 

                   - nie możemy dopuścić, aby od 1 stycznia 2006 roku przychodnie i szpital  
                     nie przyjmowały pacjentów,  
                   - nie wszystkie oddziały szpitala mają podpisywane umowy z NFZ, ale będziemy  
                     się starali  by sprawę zakończyć z myślą o pacjentach, 
                   - sprawa skrzyżowania ulic Zamkowej, Armii Krajowej i Gorgolewskiego  
                     jest to wspólna sprawa starostwa i gminy - będzie załatwiona. 
    

 



Do punktu 8-go   Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                              Nie było. 
 
Do punktu 9-go    Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Ośrodka                
    Sportu i Rekreacji na 2006 rok (nr 220/2005) 

                             Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                             Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                             pod obrady sesji.     
                             Uchwa ła została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie (17 głosów „za”). 
                             Uchwa ła Nr XXXI/257/2005 stanowi załącznik do protokołu.  
                           
                         b) programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

  dla Miasta i Gminy  Ostrzeszów na 2006 rok (nr 218/2005)  
                             Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                             Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                             pod obrady sesji.     
                             Uchwa ła została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie (17 głosów „za”). 
                             Uchwa ła Nr XXXI/258/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
 Na obrady sesji przybył radny Arkadiusz Suchanecki. 

                          
                         c) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2005 rok 

                       (nr 222/2005) 
                             Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                             Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                             pod obrady sesji.     
                             Radny Henryk Kajser zapytuje za remont których ulic p łaciliśmy z działu  
                             transport i łączność. 
 
                         Obrady sesji opuścił radny Ryszard Szymański. 
 
                             Skarbnik wyjaśnił, że za remont ulic Piastowskiej i Pogodnej – wspólnie  
                             z innymi zarządcami dróg. 
                             Uchwa ła została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie (17 głosów „za”). 
                             Uchwa ła Nr XXXI/259/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
                   Na obrady wrócił radny Ryszard Szymański. 
 
                   d) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 rok 

                             Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił powyższy  
                             projekt uchwały. 
                             Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                             pod obrady sesji.     
                             Uchwa ła została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
                             Uchwa ła Nr XXXI/260/2005 stanowi załącznik do protokołu.  
                             Radny Marek Pohl zapozna ł Radę Miejską z wynikami kontroli kompleksowej  
                             przeprowadzonej przez Zespó ł Kontrolny Komisji Rewizyjnej w Ostrze-     
                             szowskim Centrum Kultury.  

    Protokół z kontroli w aktach Komisji Rewizyjnej. 
 

                    e) udzielenia z budżetu miasta i gminy Ostrzeszów pomocy finansowej             
                        Powiatowi Ostrzeszowskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa oraz             
                        zawarcia porozumienia (nr 223/2004) 
                             Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                             Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                             pod obrady sesji.    
                             Radny Ryszard Dadaczyński zapytuje ile wynosi procentowe zaangażowanie  
                             gminy. 

 



                             Zastępca Burmistrza odpowiedział, że ok. 15%. 
                             Uchwa ła została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie (18 głosów „za”). 
                             Uchwa ła Nr XXXI/261/2005 stanowi załącznik do protokołu.  
 
                         Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga. 
 

                    f) budowy chodnika w m. Rogaszyce (nr 224/2005)  
                              Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                              Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                              pod obrady sesji.     
                              Uchwa ła została przez Radę Miejską przyjęta jednogłośnie (17 głosów „za”). 
                              Uchwa ła Nr XXXI/262/2005 stanowi załącznik do protokołu.  

 
Do punktu 10-go   Uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2006 rok 
                           Stanis ław Wabnic  - Burmistrz przedstawił projekt budżetu miasta i gminy  
                           na 2006 rok wraz z projektem uchwa ły. 
                           Radny Henryk Kajser zapytuje dlaczego na dofinansowanie do budowy  
                           kanalizacji we wsiach Rojów – Olszyna proponuje się w wysokości 350 tys.zł,  
                           a nie jak poprzednio zak ładano 500 tys. zł. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że  wystarczy 350 tys. zł. W 2005 roku zapłacono za                            
                           wykonanie projektu kanalizacji 150 tys. zł. 
                           Józef Bukiewicz –Skarbnik zapoznał Radę z uchwałą nr SO – 22/4 – PB/Ka/05  
                           Sk ładu Orzeklającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  
                           2 grudnia 2005 roku wyrażającą opinię o projekcie budżetu Miasta i Gminy  
                           Ostrzeszów na 2006 rok. 
                           Uchwa ła stanowi załącznik do protokołu. 
                           Radny Aleksnader Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Przestrzega- 
                           nia Prawa przedstawi ł Stanowisko Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa  
                           w sprawie projektu budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2006 rok. 
                           Stanowisko stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz przedstawił ustosunkowanie się do wniosków 
                           Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa, które stanowi załącznik do protokołu. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (17 głosów „za”) uchwaliła budżet Miasta i Gminy  
                           Ostrzeszów na 2006 rok. 
                           Uchwa ła Nr XXXI/263/2005 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał  
                           Burmistrzowi uchwalony budżet Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2006 rok  
                           do realizacji.  
                           Burmistrz podziękował za uchwalenie budżetu na 2006 rok.  
                           Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za pracę przy  
                           projekcie budżetu i Radzie Miejskiej za uchwalenie budżetu. 
 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 
                           30-minutową przerwę w obradach (godz.1050 – 1120). 
 
                           Po przerwie na obrady sesji nie wróciła radna Krystyna Sikora.  
 
Do punktu 11-go    Oświadczenie w sprawie kontraktów na usługi na 2006 rok (nr 227/2005) 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt  
                           oświadczenia w sprawie kontraktów na usługi medyczne na 2006 rok.   
                           Projekt oświadczenia został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje  
                           Rady Miejskiej pod obrady sesji.  
                           Oświadczenie zostało przez Radę Miejską podjęto jednogłośnie  
                           (16 g łosów „za”). 
                           Oświadczenie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
 
 
 

 



Do punktu 12-go Informacja o wydanych decyzjach Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów  
                           w przedmiocie ustalenia jednorazowych opłat, wynikających ze zmiany                      
                           miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i zbycia             
                           nieruchomości położonych w obrębie terenów objętych zmianą. 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz przedstawił informację. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 13-go   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił: 
                           - poczynimy starania ustawienia znaków przy zjeździe z drogi nr 11 
                             w Koch łowach, 

                     - wywóz śniegu z miasta nie wynika z umowy zawartej na odśnieżanie  
                       ulic w mieście. Wywożenie śniegu może być ale na dodatkowe zlecenie. 
                       W tym roku raz wywoziliśmy śnieg z ulic w mieście. 

 
Do punktu 14-go   Sprawy różne i informacje 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej:   

                     - zaprosił  na powitanie Nowego Roku na parking za Basztą – impreza 
                       od godziny 2200  - 1OO 
                     - poinformował, że Miasta i Gmina Ostrzeszów zajęło 16 miejsce w kategorii  
                       gmin miejsko-wiejskich w ogólnopolskim rankingu „Samorządowi Liderzy        
                       Funduszy  Strukturalnych 2005” zorganizowanym przez Fundację Edukacji  
                       Europejskiej w Wałbrzychu pod patronatem Ministra Rozwoju  
                       Regionalnego. Uroczystość wręczenia dyplomów odbyła się podczas 
                       I Ogólnopolskiej Konferencji Samorządowi Liderzy Funduszy Strukturalnych  
                       zorganizowanej w dniu 17 grudnia br. w Zamku Książ koło Wałbrzycha,  
                       - odbyło się spotkanie w sprawie remontu drogi nr 11 w Pleszewie. Planowane 
                         jest kolejne, 
                       - w 2006 roku będzie remont drogi nr 11 na odcinku od Ostrowa Wlkp.        
                         do granic Ostrzeszowa, 
                       - budowa chodnika przy drodze nr 11 na odcinku od Ostrzeszowa  
                         do Rogaszyc,  
                       - kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 26 stycznia 2006 roku. 
                   
                     Rada Miejska jednog łośnie (16 głosów „za”) przegłosowała Zarządzenie  
                     Nr 67/2005 Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów z dnia 1 grudnia 2005 roku  
                     w sprawie obrotu materiałami i artykułami pirotechnicznymi oraz ich używania. 
                     Zarządzenie stanowi załącznik do protokołu. 
 

                           Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wszystkim obecnym życzenia  
                           noworoczne oraz podziękował za dotychczasową współpracę. 
 
                           Lech Janicki – Starosta Ostrzeszowski podziękował za współpracę  
                           w 2005 roku i z łożył życzenia noworoczne radnym oraz wszystkim  
                           uczestniczącym w obradach sesji Rady Miejskiej. 
                    
Do punktu 15-go   Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXXI  
                           sesji Rady Miejskiej. 
 

                           Wszyscy zebrani sk ładali sobie życzenia i łamali się opłatkiem. 
 

                           Rada podjęła 7 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 900, a zakończyła o godzinie 1215. 
 

                 Sekretarz                                                                                             
obrad XXXI sesji Rady Miejskiej 
         Zygmunt Ostrowicz 

 

 



 

 


